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P r o t o k ó ł    Nr  VII/2024 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  31  października  2024  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  925 

 
Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna 

Hałasowska.  
Stwierdziła, że na stan ogólny 15 radnych w obradach VII sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 

podejmowania uchwał.  
Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

           1. Otwarcie sesji: 
a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 
5. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i Gminnego 

Zrzeszenia LZS.  
a) wprowadzenie do tematu –  Prezes LKS „Kamionka” 

                     Prezes Gminnego Zrzeszenia LZS 
b) dyskusja 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 
finansowania rozwoju sportu w Gminie Kamień Krajeński.    

a) wprowadzenie do tematu – Burmistrz  

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VII/41/2024  

 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VII/42/2024   
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8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2024.(25)   

a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VII/43/2024   

 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji na 
prace konserwatorskie i restauratorskie w ramach zadania 

„Konserwacja zabytkowych organów z końca XIX w. w kościele                     
w Dąbrówce (gm. Kamień Krajeński) - etap I” na 2024 rok.   

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VII/44/2024  

   
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych.    

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VII/45/2024  
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa 

Lutówko o uznanie za ochronne lasów położonych na terenie gminy 
Kamień Krajeński i będących w zarządzie Nadleśnictwa Lutówko.   

a) wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VII/46/2024  

 
12. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

 

13. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Głosowanie: Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem 
przedstawionego porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu 
do protokołu z sesji).   

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na VII sesji obradować będzie wg 

zatwierdzonego porządku obrad.      
 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady 

Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak przedstawiła informację                      

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
W/w informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała również, że na dzień 
10 listopada zaplanowany został Bieg Niepodległości. Podkreśliła, że liczy 
także na reprezentacje radnych oraz sołtysów. Następnie poinformowała, że 

utworzyła się nieformalna grupa młodzieży, która przy współpracy z Urzędem 
Miejskim pozyskała środki na działalność w kwocie 5 tys. zł. Podziękowała 

pracownikowi Urzędu Pani Marcie Rusin za koordynowanie wszystkich 
działań związanych z tą inicjatywą. W najbliższym czasie można spodziewać 
się również muralu, który wykonany zostanie na jednej ze ścian w Kamieniu 

Krajeńskim. Korzystając z okazji, że w sesji uczestniczył Pan Nadleśniczy, 
Pani Burmistrz podziękowała za możliwość wspólnego zrealizowania tego 

projektu. Mural powstanie na jednej ze ścian na budynku przy ul. Głównej  
w Kamieniu Krajeńskim.  

Odnośnie zamówień publicznych Pani Burmistrz Natalia Marciniak 

poinformowała, że rozstrzygany jest przetarg na zadanie „Zabezpieczenie                           
i rekonstrukcja fragmentów zabytkowych murów miejskich w Kamieniu 
Krajeńskim”. 

 
Następnie Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała również, że 

zgodnie z § 8 ustęp 2 uchwały Nr IV/24/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Kamień Krajeński, 

wyniki konsultacji Burmistrz Kamienia Krajeńskiego przedstawia Radzie 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na najbliższej sesji po zakończeniu 

konsultacji. Podała zatem wyniki konsultacji z mieszkańcami sołectwa 
Obkas w przedmiocie: 

1) podziału sołectwa Obkas na dwa odrębne sołectwa i utworzenia 

sołectwa Obkas Wieś i sołectwa Obkas Osiedle - 86 osób na tak,             
1 osoba na nie, 1 osoba wstrzymała się 

2) zamontowania progu zwalniającego na drodze gminnej w Obkasie 

(osiedle) - 72 osoby na tak, 12 osób na nie, 4 osoby wstrzymały się  
 

Uprawnionymi do udziału w konsultacjach byli mieszkańcy sołectwa Obkas. 
Liczba mieszkańców uczestniczących w konsultacjach: 88 osób.                     

 

Następnie głos zabrał radny Pan Jacek Kucharski. Odniósł się do 
informacji Pani Burmistrz dotyczącej odbioru ulicy Polnej. Stwierdził, że jest 
to jedna z najbardziej kompletnych inwestycji drogowych ostatnich 

kilkunastu lat w gminie. Wyposażona jest w całą infrastrukturę. Są chodniki, 
lampy, odwodnienie, progi zwalniające. Radny chciałby, aby takie kompletne 

inwestycje powstawały w całej gminie.  
 

Radny Pan Józef Wróblewski przypomniał, że podczas komisji zgłaszał 
sprawę czyszczenia kanałów odpływowych przy ul. Bydgoskiej w Zamartem. 
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Podziękował Pani Burmistrz, ponieważ zostało to wyczyszczone. Zwrócił 

jednak uwagę, że zostały jeszcze dwa miejsca, a dokładniej dwa wjazdy na 
posesje prywatne. Znajdują się tam blachy, które powinny zostać odkręcone          

i wtedy będzie można wszystko wyczyścić.  
Następnie poinformował, że mieszkańcy pytają kiedy ruszy budowa 

ścieżki rowerowej obok parku w Zamartem (odcinek do rzeki).  

 
Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, 

Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Chodera informując, że 

jeżeli chodzi o ścieżkę to projekt jest gotowy. Gmina ubiega się                               
o dofinansowanie.   

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odnosząc się do pierwszej sprawy 

zgłoszonej przez radnego Pana Józefa Wróblewskiego podkreśliła, że zostanie 

to sprawdzone i zrobione jeżeli będzie taka możliwość.  
 

Radny Pan Sebastian Skaja podkreślił, że ulica Polna nie jest zrobiona 
w całości. Stwierdził, że mieszkańcy są załamani. Ulica Polna ma kształt 
litery F. Nie jest to taka ulica od początku do końca. Są tam zjazdy do 

posesji. Sytuacja wygląda tak, że jak brnęli w błocie tak będzie i teraz. Radny 
uważa, że zabrakło około 100 metrów asfaltu lub kostki brukowej, aby ulica 
Polna była zrobiona w całości.      

  
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

obrad. 
  

Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
W przedmiotowym punkcie głos zabrała zaproszona na sesję radna 

Rady Powiatu Sępoleńskiego Pani Iwona Sikorska. Na wstępie podziękowała 
za to, że w tej kadencji stało się pewnym standardem zapraszanie radnych 
Rady Powiatu z terenu gminy Kamień Krajeński. Podziękowała również Pani 

Burmistrz za informację, zaproszenia na wydarzenia gminne. Poprosiła                  
o przekazanie podziękowań również osobom zarządzającym gminnymi 
jednostkami organizacyjnymi. Podkreśliła, że jest to nowy standard, za który 

bardzo dziękuje. Stwierdziła, że pracę radnego traktuje jako służbę 
mieszkańcom, którą chce wykonywać jak najlepiej. Zachęciła do kontaktu           

w okresie między sesjami. Zwróciła uwagę, że nie zawsze może uczestniczyć 
w sesjach z uwagi na obowiązki zawodowe. Życzyła wszystkiego dobrego, 
owocnych obrad i jeszcze raz zachęciła do kontaktu.   

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podziękowała za miłe słowo. 

Podkreśliła, że Pani Radna jest zawsze mile widziana.  

 
Następnie głos zabrał radny Pan Bogdan Januszewski. Podkreślił, że 

przeraża go to, że wszystko co było wcześniej było niedobre. Nawiązał 
również do sesji, podczas której przedstawiane było sprawozdanie                          
z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury. Stwierdził, że wynikało         

z niego, że poprzednia władza instytucji kultury nic nie robiła. Podkreślił, że 
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nie wychwycił tego od razu, a radni, którzy są już od kilku kadencji powinni 

to wychwycić. Stwierdził, że tak nie było. Radny przeprosił za ten brak 
reakcji wszystkich poprzednich pracowników MGOK. Nie było tak, że nic się 

nie działo. Podkreślił, że trzeba dać spokój poprzednikom, nie zganiać na 
innych i patrzeć na to co jest dzisiaj.     

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że każdy ma prawo 
powiedzieć na sesji to co chce i należy to uszanować. Jeżeli ktoś chce 
nawiązać do poprzedniej władzy i nawiązuje do inwestycje, które rozpoczęły 

się czy były wykonywane za poprzedniej kadencji to ma do tego prawo.  
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 
obrad. 
 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i Gminnego 
Zrzeszenia LZS. 

 
Jako pierwszy sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” 

przedstawił Prezes Pan Mariusz Liss.  

 
Następnie sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS 

przedstawił Prezes Pan Sławomir Czapiewski. 

 
Radny Pan Sebastian Skaja podziękował Panom Prezesom za 

wykonywaną działalność, dzięki której dzieje się tyle w gminie. Podkreślił, że 
ludziom podoba się ta działalność. Wyraził zadowolenie z tego, że LKS 
„Kamionka” pozyskuje bardzo dużo środków zewnętrznych. Ma nadzieję, że 

będzie tak dalej. Podziękował również zawodnikom i wszystkim innym 
osobom zaangażowanym w działalność sportową, która daje tyle radości.   

 
Radny Pan Jacek Kucharski również przyłączył się do tych 

podziękowań. Podkreślił, że Panowie Prezesi poświęcają swój prywatny czas. 

Podziękował również wszystkim innym działaczom, sponsorom, zawodnikom, 
rodzicom za promowanie sportu nie tylko w gminie Kamień Krajeński, ale 
również poza granicami gminy. Zapytał Prezesa Pana Mariusza Lissa                     

o reklamy znajdujące się na płocie przy ul. Chojnickiej. Radny chciałby 
wiedzieć jak wygląda możliwość wywieszenia takiej reklamy i jaki jest tego 

koszt, ponieważ w przychodach z reklam widnieje kwota 0 zł.   
 
Prezes LKS „Kamionka” Pan Mariusz Liss podkreślił, że część reklam 

znajdujących się na ogrodzeniu to są reklamy sponsorów klubu. Nie zawsze 
są to środki finansowe. Czasami jest to sprzęt czy koszulki. Kwota z dochodu 
sponsorowego na podstawie umowy z firmą umieszczona jest w innych 

środkach. Są również reklamy sponsorów, którzy nie dają pieniędzy, ale 
wspierają klub. Niektóre reklamy powinny zostać już usunięte, ponieważ są 

stare i zniszczone. Jeżeli chodzi o koszt umieszczenia reklamy to kilka lat 
temu przyjęta została kwota 50 zł za miesiąc. W skali roku są to niewielkie 
pieniądze. Uważa, że zarząd będzie musiał się nad tym pochylić.  

 



6 

 

Następnie Pani Burmistrz Natalia Marciniak podziękowała Panom 

Prezesom za zaangażowanie, poświęcony czas i za promowanie sportu                  
w gminie. Poprosiła o przekazanie podziękowań również dla trenerów, 

uczestników, rodziców. Zwróciła uwagę na ogromne zaangażowanie rodziców 
nie tylko jeżeli chodzi np. o transport dzieci, ale również podczas różnych 
spotkań integracyjnych. Jeszcze raz serdecznie podziękowała wszystkim 

zaangażowanym w promocję sportu w gminie. Odnośnie dotacji i wsparcia            
w roku budżetowym 2025 będzie to wspólna decyzja z Radą. Podkreśliła, że 
sport jest bardzo ważny i będzie wspierała tę dziedzinę. Pani Burmistrz liczy 

na owocne rozmowy z Radą. Ma nadzieję, że uda się przeznaczyć większą 
kwotę na ten cel.      

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska w imieniu 

wszystkich Radnych podziękowała Panom Prezesom za zaangażowanie                  

w aktywizację zarówno dzieci, młodzieży jak i dorosłych zawodników. 
Podkreśliła, że razem tworzą ogromną sportową rodzinę w gminie. 

Podziękowała również za przedstawienie sprawozdań z działalności.   
 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

obrad. 
 

Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonała Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego - Pani Natalia Marciniak.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VII/41/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
31 października 2024 roku w sprawie określenia warunków i trybu 
finansowania rozwoju sportu w Gminie Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Skarbnika Miasta                

i Gminy Kamień Krajeński – Pan Kamil Sieg.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VII/42/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
31 października 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Skarbnika Miasta                

i Gminy Kamień Krajeński – Pan Kamil Sieg.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VII/43/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
31 października 2024 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2024 (25), podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 
Chodera.   

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VII/44/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
31 października 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania 
dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie w ramach zadania 
„Konserwacja zabytkowych organów z końca XIX w. w kościele w Dąbrówce 
(gm. Kamień Krajeński) - etap I” na 2024 rok, podjęta została jednogłośnie             
14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 
Chodera.   

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VII/45/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
31 października 2024 roku w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.11. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie, z § 1 w brzmieniu: 
„Opiniuje się negatywnie przedstawiony przez Nadleśnictwo Lutówko wniosek 

o uznanie za ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych 



8 

 

gminy Kamień Krajeński i będących w zarządzie Nadleśnictwa Lutówko,                

o powierzchni 684,40 ha.” 
 

Uchwała Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
31 października 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa 
Lutówko o uznanie za ochronne lasów położonych na terenie gminy Kamień 
Krajeński i będących w zarządzie Nadleśnictwa Lutówko, podjęta została             
12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się (J. Kucharski,                            
J. Wróblewski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 12. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 
 

Informację na temat złożonych oświadczeń majątkowych przedstawiła 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska. 
 W/w informacja w załączeniu do protokołu z sesji.   
 

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono uwag i zapytań.  
 
Wobec powyższego przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 
Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska – w związku                              
z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady VII sesji Rady Miejskiej                 
w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 

 
Na tym obrady VII sesji zakończono.   

 
                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                                /-/ Anna Hałasowska 

 


